
Quan rebeu aquest Full possiblement ja estareu 
assabentats de que he estat nomenat Director 
General de Relacions Institucionals del Govern de la 
Generalitat de Catalunya. És un honor que el Govern 
de l’Entesa pensés en mi per a dirigir una de les 
seves àrees. Sens dubte el treball fet al capdavant de 
l’Alternativa Baix Gaià ha estat un element decisiu 
Per a que el President José Montilla, el Conseller 
Joan Saura i EUiA (la meva organització) valoressin la 
feina d’un grup municipalista que amb tan poc temps 
de vida ha estat capaç de ser exemple per als grups 
municipals d’arreu de Catalunya, independentment 
de la seva orientació política. El nostre compromís  
davant la ciutadania envers la transparència, la 
participació i l’honestedat ha fet de nosaltres un 
referent per a la dignificació de la vida política, tant 
devaluada per gent que utilitza els càrrecs per al 
seu profit econòmic o per la impunitat d’altres que 
només serveixen interessos individuals. La paraula 
política significa (entre moltes altres coses) atendre 

drets col·lectius. Si aquesta no s’exerceix fa que les 
institucions siguin com un vaixell de paper en l’oceà 
del mercat que deixen a la ciutadania a la deriva 
davant els poders econòmics. 

Ser Director General comporta una gran 
responsabilitat amb un compromís pels propers 4 
anys i una sèrie d’incompatibilitats que fan que el que 
signa hagi de deixar de ser regidor de l’Alternativa 
Baix Gaià a Altafulla. Aquesta obligació, encara que 
dolorosa a nivell personal, no ha de ser un impediment 
per que el grup segueixi treballant. ABG-EPM ha fet 
una feina magnifica (ara ho puc dir) i la seguirà fent. 
Jo sóc només una de les persones que formen part 
d’aquest equip i seguiré treballant, encara que no 
des de l’ajuntament. Hi ha molta gent que fa de 
l’Alternativa un projecte col·lectiu i no individual per 
aconseguir que una altra manera de governar Altafulla 
sigui possible.  
La meva feina al Govern de la Generalitat ha de ser 

un orgull per ABG. Quan des del Palau, el Parlament 
o per les terres de Catalunya i Espanya treballi per el 
meu país, un tros del meu cor continuarà bategant 
per Altafulla, en especial per a la seva gent. Segur 
que el somriure que m’acompanya i m’acompanyarà 
i la llum dels meus ulls sabran transmetre a la resta 
de Catalunya l’estimació que m’heu donat.

 Per sempre amb TU
Fèlix Alonso Cantorné 

Dtor. Gral. de Relacions Institucionals 
de la Generalitat de Catalunya

Ex-regidor d’Alternativa Baix Gaià-EPM d’Altafulla         
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Aquest full que Alternativa us ofereix gratuïtament costa 0,20 
euros. Els diners es treuen de les dietes dels seus regidors

correu@abg.cat

Els primers dimecres de mes els regidors d’ABG.EPM atenem a la ciutadania  
a la biblioteca municipal. De 8 a 9 de la tarda. Proper dia 3 de gener

L’enllaç nord des de la variant de la N-340 
a la Ronda d’Altafulla, a exposició pública
La variant de la N-340 tindrà un enllaç en el terme municipal d’Altafullla aprofitant el camí a la Nou. L’amplada 
del futur enllaç serà de dos carrils de 3,5 mts cadascú (actualment té 4 mts en total). El vial està dissenyat 
amb criteris urbans. A banda dels 2 carrils per a vehicles, s’ha previst un carril bici d’1,5 mts d’amplada i un 
passeig de vianants al costat més pròxim a la muntanya protegida de Sant Antoni.
En compliment amb el nostre compromís de transparència davant les diferents actuacions urbanístiques, 
ABG transcriu al Full la llista de propietaris dels terrenys que apareixen a la documentació que restarà  
pròximament a exposició pública. Els propietaris ‘afectats’ per les operacions urbanístiques en aquella 
zona són: Isabel Fuentes García, Jaume Ixart Neira, Antonia Salvat Roca, Joan Mercadé Mercadé, Ricardo 
Magriñà Masagué, Jaime Rafecas Rafecas, José Vila Vidal (marge dret). Marge esquerra: Cia Telefònica, Fco 
J. Ferràndiz Gabriel, Urb. Luzymar S.L., Josep Mª Plana Pascual, Carlos/Ramon Baldrich Boxo, Antonia Salvat 
Roca, Joaquin Miracle Bartolomé, Jaume Ixart Neira i Rosa Pi Bastida.

Mai s’ha construït tant com ara però mai ha estat tant car
L’ex-conseller i actual diputat d’ICV-EUiA, Salvador Milà, ha dit a Altafulla que en 25 anys 
de democràcia l’home ha urbanitzat tant terreny a Catalunya com en els darrers 25 se-
gles. Milà va ser el convidat, el passat 18 de novembre, del grup municipal d’Alternativa 
Baix Gaià-EPM, en una jornada que va reunir quasi un centenar de persones en el saló 
de plens de l’ajuntament per debatre el model de poble i l’urbanisme actual i futur. Milà 
va assegurar que s’han fet molts plans urbanístics però cap pla territorial específic per 
poder controlar l’urbanisme expansiu i l’especulació. Així va defensar la necessitat d’un 
pla territorial parcial del Camp de Tarragona per a regular les necessitats de serveis i re-
cursos hídrics en l’expansió urbanística. També va dir que la planificació de l’urbanisme 
no es pot deixar només en les mans dels tècnics i que s’han de complir unes regles del 
joc que permetin que les plusvàlues nodreixin els fons públics i no les butxaques priva-
des i que la propietat ha de comptar sempre amb una base social per evitar el perill de 
la corrupció urbanística. L’ex-conseller d’habitatge va afegir que la perversitat del mercat 
i les hipoteques a molt llarg termini posen en perill les polítiques d’habitatge i que aquest 
govern intenta prestigiar l’habitatge social per donar alternatives al mercat especulatiu i 
evitar guetos socials. Amb la presencia de Milà, l’ABG ha volgut obrir una sèrie de de-
bats que ha començat amb el creixement urbanístic i model de població i que vol tenir 
continuïtat en el propers mesos amb altres temes com turisme, comerç o serveis. 

Carta oberta a Altafulla
de Fèlix Alonso Cantorné

En Francesc nou regidor d’ABG 
El periodista i fins ara president de l’Associació de Veïnes i Veïns Ronda-Safranars, Francesc Farré,  
s’incorpora des d’ara al grup municipal de l’Alternativa per a seguir treballant, juntament amb en Robert 
Aceña, des de l’Ajuntament d’Altafulla, a favor d’una política progressista i en defensa del territori i els 
drets col·lectius de la ciutadania que ha impulsat ABG al llarg de tota la legislatura. En Francesc està a 
l’ABG d’Altafulla des del primer dia i està vinculat a la Vila des de fa 12 anys. Actualment és també mem-
bre del Patronat de Comunicació i del Centre d’Estudis i ha participat, entre altres, en el consell de soste-
nibilitat, l’agenda 21 i la coordinadora Salvem el Gaià. En Francesc i en Robert seran només els càrrecs 
públics d’un equip obert a tothom i en el que seguirà estant en Fèlix Alonso.         

La nova escola d’Altafulla estarà a punt per l’inici del curs 2007-08 i l’edifici de l’Institut serà una realitat 
el curs 2008-09, si bé el mateix 2007 podrien començar els alumnes de 1 er. d’ESO si es posen 3 mòduls.

www.victorcentelles.com
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Cuando recibáis este Full posiblemente ya sabréis 
que he sido nombrado Director General de Relaci-
ones Institucionales del Gobierno de la Generalitat 
de Catalunya. Es un honor que el Govern de la Ente-
sa pensara en mi para dirigir una de sus áreas. Sin 
duda el trabajo realizado al frente de la Alternativa 
Baix Gaiá ha sido  un elemento decisivo para que 
el President José Montilla, el Conseller Joan Saura 
i EUiA (mi organización) valorasen el trabajo de un 
grupo municipalista que, con tan poco tiempo de 
vida, ha sido capaz de ser ejemplo para los grupos 
municipales de toda Cataluña, independientemente 
de su orientación política. Nuestro compromiso ante 
la ciudadanía hacia la transparencia, la participación 
y la honestidad ha hecho de nosotros un referente 
para la dignificación de la vida política, tan devalua-
da por gente que utiliza los cargos para su provecho 
económico o para la impunidad de otros que sólo sir-
ven a intereses individuales. La palabra política sig-
nifica (entre muchas otras cosas) atender derechos 
colectivos. Si esta no se ejerce hace que las institu-

ciones sean cómo  un barquito de papel en el océano 
del mercado que deja a la ciudadanía a la deriva ante 
los poderes económicos. 

Ser Director General comporta una gran responsabi-
lidad con un compromiso para los próximos 4 años 
y  una serie de incompatibilidades que hacen que 
el que firma tenga que dejar de ser concejal de la 
Alternativa Baix Gaiá en Altafulla. Esta obligación, 
aunque dolorosa a nivel personal, no ha de ser un 
obstáculo para que el grupo siga trabajando. ABG-
EPM ha hecho un trabajo magnifico (ahora lo puedo 
decir) y lo seguirá haciendo. Yo sólo soy una de las 
personas que forman parte de este equipo y seguiré 
trabajando, aunque no desde el ayuntamiento. Hay 
mucha gente que hace de la Alternativa un proyecto  
colectivo y no individual para conseguir que otra ma-
nera de gobernar Altafulla sea posible.  
Mi trabajo en el Gobierno de la Generalitat ha de ser 
un orgullo para ABG. Cuando desde el Palau, el Parla-
ment o por las tierras de Catalunya y España trabaje 

para mi país, una parte de mi corazón seguirá latien-
do por Altafulla, especialmente por su gente. Seguro 
que la alegría que me acompaña y me acompañará y 
la luz de mis ojos sabrán transmitir al resto de Cata-
luña la estimación que me habéis dado.

Siempre CONTIGO
Fèlix Alonso Cantorné 

Dtor. Gral. de Relaciones Institucionales de la Gene-
ralitat de Catalunya 

Ex-concejal de Alternativa Baix Gaiá-EPM de Altafulla
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Esta hoja cuesta 0,20 euros. El dinero se 
obtiene de las dietas de sus concejales

correu@abg.cat

Los primeros miércoles de mes los concejales de ABG-EPM atienden a la ciudadanía en la Biblioteca 
Municipal de 8 a 9 de la tarde. Próximo día 3 de enero

El enlace norte desde la variante de la N-340
a la Ronda d’Altafulla, a exposición pública
La variante de la N-340 tendrá un enlace en el termino municipal de Altafullla aprovechando el camino a La 
Nou. El ancho del futuro enlace será de dos carriles de 3,5 mts cada uno (actualmente tiene 4 mts en total). El 
vial está diseñado con criterios urbanos. Aparte de los 2 carriles para vehículos, se ha previsto un carril bici 
de 1,5 mts de ancho y un paseo peatonal al lado más cercano a la montaña protegida de San Antonio.
En cumplimiento de nuestro compromiso de transparencia ante las diferentes actuaciones urbanísticas. ABG 
transcribe en el Full la lista de propietarios de los terrenos que aparecen en la documentación que estará 
próximamente a exposición pública. Los propietarios ‘afectados’ por las operaciones en esa zona son: Isabel 
Fuentes García, Jaume Ixart Neira, Antonia Salvat Roca, Joan Mercadé Mercadé, Ricardo Magriñà Masagué, 
Jaime Rafecas Rafecas, José Vila Vidal (margen derecho). Margen izquierdo: Cia Telefónica, Fco J. Ferràndiz 
Gabriel, Urb. Luzymar S.L., Josep Mª Plana Pascual, Carlos/Ramon Baldrich Boxo, Antonia Salvat Roca, 
Joaquin Miracle Bartolomé, Jaume Ixart Neira y Rosa Pi Bastida.

Nunca se ha construido tanto como ahora pero nunca ha sido tan caro
El ex-consejero y actual diputado de ICV-EUiA, Salvador Milà, ha dicho en Altafulla que en 25 
años de democracia el hombre ha urbanizado tanto terreno en Cataluña cómo en los últimos 25 siglos. 
Milà fue el invitado, el pasado 18 de noviembre, del grupo municipal de Alternativa Baix 
Gaià-EPM, en una jornada que reunió casi un centenar de personas en el salón de plenos del 
ayuntamiento para debatir el modelo de pueblo y el urbanismo actual y futuro. Milà aseguró que 
se han hecho muchos planes urbanísticos pero ningún plan territorial específico para poder controlar el 
urbanismo expansivo y la especulación. Así defendió la necesidad de un plan territorial parcial del 
Camp de Tarragona para poder regular las necesidades de servicios y recursos hídricos en 
la expansión urbanística. También dijo que la planificación del urbanismo no se puede dejar sólo en 
las manos de los técnicos y que se deben cumplir unas reglas del juego que permitan que las plusvalías 
alimenten los fondos públicos y no los bolsillos privados y que la propiedad ha de contar siempre con una 
base social para evitar el peligro de la corrupción urbanística. El ex-consejero de vivienda añadió que 
la perversidad del mercado y las hipotecas a larguísimo plazo ponen en peligro las políticas 
de vivienda y que este gobierno intenta prestigiar la vivienda social para dar alternativas al 
mercado especulativo y evitar guetos sociales. 
Con la presencia de Milà, ABG quiere abrir una serie de debates que han empezado con 
el crecimiento urbanístico y modelo de población y que puede tener continuidad en los 
próximos meses con temas cómo turismo, comercio o servicios.

Carta abierta a Altafulla
de Fèlix Alonso Cantorné

Francesc nuevo concejal de ABG 
El periodista y hasta ahora presidente de la Asociación de Vecinas y Vecinos Ronda-Safranars, Francesc 
Farré,  se incorpora desde ahora al grupo municipal de la Alternativa para seguir trabajando, junto a Robert 
Aceña, desde el Ayuntamiento de Altafulla, a favor de una política progresista y en defensa del territorio y 
los derechos colectivos de la ciudadanía que ha impulsado ABG a lo largo de toda la legislatura. Francesc 
está en ABG de Altafulla desde el primer día y está vinculado a la Vila desde hace 12 años. Actualmente 
es también miembro del Patronato de Comunicación y del Centro de Estudios y ha participado, entre otros, 
en el consell de sostenibilidad, la agenda 21 y la coordinadora Salvem el Gaiá.  Francesc y Robert serán 
sólo los cargos públicos de un equipo abierto a todos y en el que seguirá estando Fèlix Alonso.    

La nueva escuela de Altafulla estará a punto para el inicio del curso 2007-08 y el edificio del Instituto será una 
realidad el curso 2008-09, aunque el mismo 2007 podrían empezar los alumnos de 1º. de ESO si se ponen 3 módulos
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